
Protokoll från U-sektion 

Plats: Digitalt via Google Meet 

Tid: måndag 11 januari 2021 klockan 19:00 

 

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Mathias O, Maria, Patrik, Frida, Eva.  

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Mattias Johannesson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Försäljning av bingolotter till uppesittarkvällen genererade drygt 1700 sålda lotter och 

inbringade 75 000 – 80 000 kronor till klubben  

Protokoll styrelse 

 Ny tränare för damlaget är Henrik Olsson 

 Ekonomin i föreningen ser bra ut  

 Datum för årsmöte är satt till 28 februari 2021 på Bergslätt – Jonas och Patrik tar upp 

frågan hur årsmötet ska kunna genomföras med anledning av 

restriktioner/rekommendationer för Covid -19 då det inte är troligt att ett fysiskt möte 

kan hållas 

 

§ 5 Lagindelning 

Då flera lag har svårt att få ihop lag behövs dialogmöte genomföras för att se över 

lagindelningen.  

Upplägget är att genomföra ett första dialogmöte med senior och divisionslagen. Efter att 

senior/divisionslagens lagindelning är klar genomförs ett dialogmöte med de yngre lagen.  

På samtliga möten kommer Patrik medverka.  

Jonas kontaktar Niklas för att planera in datum för möte med senior.  

Frida/Mathias är kontaktperson för flicksidan, Jonas är kontaktperson för pojksidan.    

§ 6 Sektion 2021 

Jonas och Mattias har kontaktat ungdomslagen för att få in fler i sektionen. I dagsläget är 

Johan Johansson och Sofia Sandberg förmodligen klara att ingå i sektionen. Emma Olsson har 

meddelat att hon kan medverka fram till sommaren om det behövs men att hon sedan inte vet 



hur det blir. Sektionen letar vidare efter ytterligare minst 1 men helst 2 till som kan ingå i 

sektionen.   

§ 7 New Body  

Frida håller på att slussa in Maria i arbetet med försäljning av New Body. Planeringen är att 

försäljningen ska pågå under februari och arbete pågår nu med att få uppdaterad info om hur 

många spelare varje lag har och att kontakta New Body för att förbereda inför försäljning.   

§ 8 Bergslätt   

Åse har meddelat att det upptäckts att enskilda befunnit sig på Bergslätt för träning och då 

lämnat kvar material (bollar mm) utomhus. Jonas skickar ut info på nytt i ledarlänken att 

utlåning av nycklar/upplåsning av anläggningen inte får ske.  

§ 9 Registerutdrag belastningsregistret   

Eva kommer att skicka ut info i ledarlänken att samtliga ungdomsledare och 

sektionsmedlemmar ska skicka in utdrag ur belastningsregistret. Utdrag ska levereras i 

oöppnat kuvert som Patrik och Åse öppnar gemensamt. Jonas och Patrik tar upp frågan med 

styrelsen om att även senior bör lämna in utdrag då det är flera spelare som ingår i senior 

åldersmässigt är ungdom och kraven på att inlämna registerutdrag även bör omfatta 

seniorledare mm. Styrelsen bör också besluta om hur man ska hantera fall där utdrag inte 

lämnats in. 

§ 10 Matchställ   

Någon beställning av matchställ kommer inte att genomföras innan lagindelningen är klar. 

Troligen finns tillräckligt med matchställ då det är färre lag nu är tidigare år.  

§ 11 Övriga frågor   

 Jonas framför att det kommit nya riktlinjer för Covid – 19. Det vilar ett stort ansvar på 

föreningen att följa regelverk/rekommendationer.  

 Patrik informerar om att arbetet med konstgräset löper på. Ansökan har inlämnats till 

RF och JBV, beslut väntas komma inom en snar framtid. Arbete pågår även med att ta 

in offerter.  

 Frisparksspelare har köpts in och finns på Bergslätt. Dessa kan användas både inom- 

och utomhus. När träningsverksamheten kan återupptas finns dessa nu att tillgå.  

 Frida meddelar att F06 har startat en aktivitetstävling där var och en spelare i laget får 

träna hemma och rapportera in dagligen träning som utförts, detta som en ersättning 

för utebliven träning. Tanken är att även hålla ett gemensamt träningspass via t ex 

Teams och att detta då får räknas som en sammankomst och därmed får registrering 

för LOK-stöd ske för denna åtgärd. 

 Nästa möte hålls i början av februari – Jonas kallar.   

 



Vid pennan 

Maria Andersson 


